

## Australian Vanadium 与国际钢铁制造商签订第三份铁钛联合产品意向书

**Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL)** 已与一家炼钢公司签订了第三份意向书 (LOI)，以从其在西澳州的钒项目中承购铁钛联合产品。

日照钢铁控股集团有限公司希望将这种铁钛共产品用于高炉应用——它是世界第 26 大、中国第 15 大综合钢铁生产商，每年生产 1500 万吨钢铁。

AVL 计划每年从澳大利亚钒项目中生产约 90 万吨铁钛副产品，此外，每年从其位于西澳州中西部的拟建矿山和加工厂生产约 11200 吨五氧化二钒。

此第三份意向书是在前两份协议签署后不久签署的，进一步确认了 AVL 在杰拉尔顿港等主要基础设施附近的战略加工厂地位。

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



## **Australian Vanadium inks third letter of intent for iron titanium co-product with international steelmaker**

**Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL)** has inked its third letter of intent (LOI) with a steelmaking company to offtake iron titanium co-product from its namesake vanadium project in WA.

Rizhao Steel Holding Group Co. hopes to use the iron titanium co-product for its blast furnace application — it's the world's 26th and China's 15th largest integrated steel producer and generates 15 million tonnes of steel every year.

AVL plans to produce around 900,000 tonnes of iron titanium co-product from the Australian Vanadium Project every year, in addition to roughly 11,200 tonnes of vanadium pentoxide per annum from its proposed mine and processing facility in WA's Mid West.

This third letter of intent comes soon after the first two agreements, further validating AVL's strategic processing plant location near major infrastructure like the Geraldton Port.

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China